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Zápis 6. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 18.6.2013 v Praze na Strahově  

 
 

přítomni:  J. Boháč ,  P. Hottmar, E. Mlezivová,   P. Mokrý, M. Doktor,  
omluven:   P. Bednář 

 
1. STK  

 

□ STK projednala opakující se nedokonalosti v nasazování a losování rozjížděk v SW firmy Sportis. J. Mareš 
projedná nápravu SW s M. Slabejem.                                              Ú : 1/5/13 – J. Mareš 
                                                                                                         T:  18.6. 2013 - trvá    . 
  

□ 
 

  

Úkol  2/5/13 byl splněn - Na technické zajištění závodů v rámci Her letní Olympiády dětí a mládeže, 
pořádaných Zlínským krajem v Ostrožské Nové Vsi bylo na základě písemné žádosti V.Pjajčíka zapůjčeno 
svazové vybavení – váha, cílová kamera a dalšího materiál.  
 

□ Spolupráce s Plavební správou a poříční policií vyjádřená „Desaterem“ bezpečného provozu v Praze na Vltavě 
pokračuje.  J.Boháč připraví návrh plakátu s „desaterem“ a M. Doktor jeho výrobu.  Plakát pak bude 
distribuován do loděnic, půjčoven lodí a motorových člunů v Praze. 
                                                                                                          Ú : 1/6/13 – J. Boháč, M. Doktor 
                                                                                                          T:  23. 7. 2013   . 
  

□ 
 

Výbor vzal na vědomí hodnocení 2.NZ, vypracované STK. K práci rozhodčích nebyly připomínky, svazová 
cílová kamera fungovala bez problémů. Nahuštěný časový pořad a střídání závodů na 500 a 1000 s malým 
intervalem startů přinesl problém s využíváním přechodu přes ostrov na 600m pro nástup k závodům na 500m. 
Závodníci čekající na start závodu na 500m v době, kdy se jel závod  na 1 km sice  regulérnost nenarušili, ale 
nebezpečí tu je. Zatím se bude řešit osvětou. Velmi dobře byl zajištěn ceremoniál předávání medailí. Záchrana 
fungovala bezchybně.                                                                                                             
  

□ 
 

Výbor vzal na vědomí přípravu M-ČR, připravenou STK. Technickým delegátem byl jmenován L.Souček. 
Číslování drah bude stejné, jako při SP (u cílové věže dráha 9, dráha 1 u ostrova). Schválena nominace 
rozhodčích. Objednávku technického zajištění závodu, zpracovanou STK, zašle pořadateli sekretariát. Přílohou 
bude seznam požadavků. J.Mareš domluví se Sportisem způsob zajištění tisku diplomů. 
                                                                                                         Ú : 2/6/13 – J. Mareš, P. Mokrý 
                                                                                                         T:  18.7. 2013 
 

□ 
 

Výbor projednal a schválil návrh STK na ceremoniál vyhlašování vítězů při M-ČR, Schválil loni osvědčené 
zorganizování krátkého slavnostního nástupu účastníků „zahájení M-ČR“.  Scénář připraví J. Mareš.  Ocenění 
úspěšných sportovců posledních let, kteří již ukončili aktivní činnost – zajistí P.Hottmar. J.Boháč v zahajovací 
řeči zmíní oslavu 100 let kanoistiky.                                               Ú : 3/6/13 – P. Hottmar, J. Boháč. J. Mareš 
                                                                                                         T:  18.7. 2013 
   

□ 
 

J.Mareš komentoval přípravu M-ČR v maratonu v Týně nad Vltavou, projednávanou v STK. Schválena a 
podepsána smlouva s pořadatelem  závodu. Technickým delegátem svazu jmenován T.Ježek, schválena 
nominace rozhodčích. Výsledky zpracuje J.Mareš s použitím svazové techniky. Čísla a váhu odveze pořadatel 
závodu z Račic po MČR – krátké tratě. Medaile a diplomy, jsou připravené v Praze, převoz zajistí pořadatel. 
                                                                                                         Ú : 4/6/13 – J. Mareš, J. Luňáček 
                                                                                                         T:  18.7. 2013 
   

□ 
 

  

 Výbor pověřil P. Mokrého svolat jednání Z. Pecka, M. Slabej,  J. Mareš, J. Boháč k prodiskutování 
problematiky pořádání závodů v Račicích. (ujasnit objednávání a placení kamery v cíli - foto finiše, možnosti 
využití optického kabelu – kamery na startu a monitory na věži, nasazování a rozlosování firmou Sportis, 
sdělení stanoviska ČSK  k desolátnímu stavu mostu na kose – podpora žádosti o investice, žádá SRK ČSK o 
vyjádření k funkčnosti – nefunkčnosti mostu mezi břehem a kosou. (Důvod předpokládána žádost o dotaci.) 
                                                                                                         Ú : 5/6/13 – P. Mokrý, J. Boháč.  
                                                                                                         T:  18.7. 2013 
 

2. SCM, SpS, péče o talentovanou mládež 
 

 

□ 
 

Úkol 3/5/13 byl splněn - Přehledy počtu sportovců a trenérů ve sportovních střediscích mládeže – SpS a 
jmenovitý přehled sportovců a trenérů v SCM, zpracované P. Hottmarem byly ve stanoveném termínu předány 
na MŠMT.  
                     

□ P.Hotmar informoval o plnění povinností členů SCM - odevzdávání povinného zátěžového EKG.  Stálá osvěta 
a důsledné vyžadování dokladu o testu i sankce trvají. Pro rok 2013 již chybí pouze 2 oddíly.  
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□ Informace o čerpání finančních prostředků SCM a SpS – finanční prostředky se rozdělují podle zavedených 
klíčů (počty benjamínků a žáků), vše ze státní podpory MŠMT, účelového Programu II. J.Boháč doplnil, že 
z Programu V. MŠMT, ze kterého SRK ČSK obdržela o 1 mil. Kč méně, než v roce 2012, nebude 
pravděpodobně možné navýšit předpokládanou částku k rozdělení do oddílů.  
 

□ P.Hottmar sdělil výboru, že P.Doležal bude při MČR v Račicích organizovat doplňkové soutěže benjamínků, 
jako soukromou akci. RSCM podpořila doplňkové soutěže v běhu. P.Hottmar současně zmínil obtížné hledání 
volného času pro uspořádání běhu (buď závody na vodě, nebo oběd / večeře). Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ Rada SCM dokončila výběrová kritéria na přijetí do SCM na rok 2014. Výborem korespondenčně schválená 
kritéria byla jednomyslně potvrzena. 
  

□ J.Boháč informoval výbor o přidělení významné finanční dotace Magistrátu Hl.m. Prahy pro pražské 
kanoistické oddíly. Podpora je obdobou dotací poskytovaných z krajských úřadů. Jednotnou žádost o dotaci, 
zaměřenou na mládež, včetně projektu rozvoje vodních sportů v Praze, vypracoval svaz v roce 2012 a 2013, 
podle požadavků Magistrátu. Sekretariát zajistí informovanost pražských oddílů, podepsání smluv a splnění 
všech podmínek ze strany příjemců dotací.  
 

□ J.Boháč a P.Hottmar informovali o přípravě soutěží  Her VI. Letní olympiády dětí a mládeže ve Zlínském kraji.  
 

 
3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

 RDS    
□ P.Hottmar komentoval účast a výsledky, dosažené na ME v Portugalsku. Během cesty do dějiště se vyskytly 

potíže, způsobené stávkou francouzských leteckých dispečerů. Let byl ve Frankfurtu přerušen a výprava se 
dostala do místa konání s jednodenním zpožděním. Výbor ocenil výborné dosažené výsledky. Předseda 
poděkoval Hottmarovi za přípravu akce, organizaci odletu a řešení problémů při letu, pobytu na ME a 
koučování družstva. Požádal o předání gratulace všem úspěšným reprezentantům a jejich trenérům. 

  

□ P.Hottmar potvrdil dobrou spolupráci RDS s ERGO pojišťovnou, a.s., která běží podle smlouvy. 12 osob (8 
sportovců + 4 trenéři) je pojištěno celoročně na léčebné výlohy v zahraničí, další reprezentanti jsou průběžně 
bezplatně pojišťováni vždy na konkrétní akci. 
 

□ Spolupráce s mediálním pracovníkem byla P.Hottmarem hodnocena kladně, výstupy kvalitní a v dostatečném 
množství. Výbor ocenil současnou dobrou viditelnost rychlostní kanoistiky v médiích, dosaženou především 
díky atraktivním výsledkům reprezentantů. 
 

□ P.Hottmar komentoval  nominaci týmu na ME U23 v Poznani, kam bylo nominováno 20 závodníků do 23 let. 6 
sportovců U23 si na účast v Poznani přispěje 4000Kč. Výjezd je průběžně připravován (přihlášky, ubytování, 
doprava) Nominaci na MS U23 P.Hottmar provede na základě výsledků ME U23. Současně trenér P.Hottmar 
informoval o nominaci  a Universiádu v Kazani, kam bylo na základě kvóty ČAUS nominováno 15 sportovců 
(7 kanoistů, 4 ženy, 4 kajakáři). Vedoucím trenérem byl pověřen P.Lněnička, doprovod J.Fuksa a L.Dvořák. 
Výbor návrh nominace schválil. Dokončuje se příprava vstupních víz do Ruska, fasování dresů a vybavení. 
 

□ P. Hottmar vyzdvihl práci J.Andrlíka a M.Boušího, odvedenou při vyklízení svazového skladu v loděnici AC 
Sparta Praha před povodní a při ochraně svazového majetku před zaplavením a zničením. 
 

  
RDJ  
□ P. Hottmar informoval o uskutečněném VT v Račicích před MEJ. Soustředění vedl v první části P. Hottmar a 

po jeho odjezdu na ME do Portugalska vedl VT J.Andrlík. Na přípravě se podíleli osobní trenéři posádek Z. 
Krpata, H. Krpatová, M. Hájek a P. Fuksa a další.  
 

□ P.Hottmar seznámil výbor se závěrečnou nominací závodníků na MEJ. Výbor byl o sestavování nominace 
průběžně informován a konečný návrh obdržel písemně. Deset sportovců si na účast v Poznani přispěje 
4000Kč. Akce se zúčastní celkem 49 osob. Organizace odjezdu, vázání lodí, způsob dopravy, obsazení 
kategorii, program závodu a další potřebné informace dostali závodníci a trenéři v písemné podobě mailem.  
 

□ K nominaci na MSJ + U23 v Kanadě P.Hottmar uvedl, že bude jasná až po MEJ + U23 v Poznani. Zapůjčení 
lodí je objednáno. Výbor souhlasí s účastí J.Dziadkowiece na MSJ v Kanadě, s úhradou jeho pobytu a se 
zakoupením letenky. J.D zabezpečí dopravu lodě J.Dostála z Kalifornie do místa závodu. Výbor uložil P. 
Hottmarovi hlídat čerpání financí a rozpočet akce.                              Ú : 6/6/13 – P. Hottmar  
                                                                                                              T:  6.8. 2013 
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□ Nominace na Závod olympijských nadějí, konaného v září v Račicích, bude provedena podle výsledků na M-
ČR. Pořadatelem závodu bude Sportcentrum Račice, za podmínek totožných jako při pořádání SP. Pro 
nepřítomnost P.Šebesty bude ředitelem závodu Z.Pecka. Organizační výbor pracuje ve stejném složení jako při 
přípravě SP Račice 2013. Vydán byl Bulletin a jsou dokončeny webové stránky http://www.olympic-hopes-
racice.com. Zvací dopis pro zahraniční účastníky bude rozeslán do zahraničí do 19.6.2013 
                                                                                                               Ú : 7/6/13 – P. Mokrý  
                                                                                                               T:  19.6. 2013 
 

RDM  
  

□ Úkol 11/1/ 13 byl splněn.  Všichni reprezentanti, členové RDM, podepsali před výjezdem na zahraniční start 
reprezentační smlouvu s ČSK.  
  

□ T.Ježek zaslal členům výboru písemné hodnocení účasti na ME  v maratónu ve Vila Verde v Portugalsku. 
Výbor vzal hodnocení na vědomí. Odměny za dosažené výsledky budou projednány a schváleny společně 
s návrhy odměn za další soutěže. 
 

□ P.Mokrý podal informace o přípravě na MS-M v Kodani. Rezervace auta v Rent-pointu, rezervace ubytování, 
komunikace s pořadatelem. 
  

□ Výbor schválil nominací na závody K4 ve Valladolidu – Španělsku, účast je plně na náklady pořadatele. 
Zúčastní se J.Souček, L.Nepraš, J. Špicar, R. Šlouf. Schválena byla také nominace na závody Sella ve 
Španělsku, též na náklady pořadatele. Pozvání od pořadatele obdrželi J.Adam, M. Odvárko. 
 

□ Výbor souhlasí se zrušením startu na SP v USA a s využitím ušetřených prostředků na pokrytí nákladů za start 
na Světových hrách v Kolumbii – pronájem lodí. Start v Kolumbii je připraven a technicky zajištěn. 

         
 

  4. Různé 
□ 17.6. se konala schůzka Organizačního výboru k vyhodnocení technického uspořádání SP Račice 2013. Byly 

projednány připomínky členů OV, trenérů a zástupců ICF. Zkušenosti budou využity pro další práci. 
 

□ Předseda ČUS M.Jansta, ředitel SC Račice Z.Pecka a sportovní ředitel ČOV M.Doktor jednali v Ústí nad 
Labem s Hejtmanem ústeckého kraje o investicích v Račicích v návaznosti na pořádání MS 2017.  

□ Úkol 4/4/13 byl splněn - Uskutečnilo se jednání se zástupci České asociace dračích lodí, P.Klímou a 
Z.Janečkem. Byly dohodnuty další kroky vzájemné spolupráce při obsazování mezinárodních akcí, 
pořádaných komisí dračích lodí ICF. Přihlášky na MS oddílových posádek 2013 odešle sekretariát ČSK na 
základě podkladu P.Klímy. Účast bude na náklady oddílů. ČSK zajistí komunikaci s pořadatelem. 
 

□ Po schválení ve výboru SRK ČSK byla na ČOV odeslána nominace trenéra J. Doktora do Síně slávy ustavené 
Unie profesionálních trenérů (UPT).  J. Doktor byl při slavnostním zasedání UTP ČOV  do síně slávy uveden. 
 

□ J.Boháč informoval o přípravách oslav 100. výročí založení svazu kanoistů Království českého. Sekretář ECA 
informoval J. Pollerta o svolání jednání Boardu ECA do Prahy na 22.11. ČSK zajistí prostory pro schůzi a 
bytování na náklady ECA. Zároveň se zástupci ECA večer zúčastní slavnostního zasedání ke 100 letům. SRK 
ČSK má k dispozici cca 100 míst. Svaz požádá oddíly o spolupráci při výběru zasloužilých členů ČSK, kteří 
obdrží k výročí pamětní list.  
 

□ Povodně 2013-  Česká Unie Sportu ve spolupráci ČOV vyzvaly oddíly, kterým byly způsobeny povodňové 
škody na sportovních zařízeních v  jejich vlastnictví, dlouhodobém pronájmu, nebo výpůjčce o vyplnění on-
line formuláře „Předběžné vyčíslení škod“. Údaje budou k jednání o poskytnutí mimořádných dotací na 
odstranění povodňových škod.  
 

□ P. Mokrý zašle členům výboru zápisy z jednání Výboru ČSK (složení - předseda ČSK a sekce KDV J. Pollert, 
předseda SRK J.Boháč a předseda sekce VT J. Hodic)                             Ú : 8/6/13 – P. Mokrý  
                                                                                                                    T:  23.7. 2013 
   

□ Oddíl kanoistiky TJ Sokol Černožice n.L. oslavil 60 let od svého založení. Na slavnostním setkání 8.6. 
v Černožicích zastupoval svaz za nepřítomného předsedu J.Boháče (zahraniční služební cesta) člen výboru 
J.Mareš. Předseda J.Boháč zaslal předsedovi kanoistického oddílu Černožic děkovný dopis, ve kterém 
vyzdvihl přínos oddílu pro českou kanoistiku. 

  
 Zapsal: P. Mokrý 

 

Příští jednání se uskuteční 23.7.  ve 14:00 


